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Abstract (en)
[origin: WO2018114709A1] The invention relates to a centrifugal pump which has at least one pump stage comprising a rotatable impeller (5) having
a suction port (6) which is sealed off from a fixed pump part (1) by means of a sealing arrangement, wherein the sealing arrangement has a sealing
ring (9) between the impeller (5) and the fixed pump part (1). The sealing arrangement is designed such that, at least during the conveying operation
of the pump, it has sealing sections which, when viewed in the peripheral direction of the sealing ring (9), are alternately and successively at a
distance from the counter sealing surface and resting on the counter sealing surface.

Abstract (de)
Die Kreiselpumpe weist mindestens eine Pumpenstufe mit einem rotierbaren Kreiselrad (5) mit einem Saugmund (6) auf, der gegenüber einem
feststehenden Pumpenteil (1) mittels einer Dichtungsanordnung abgedichtet ist, wobei die Dichtungsanordnung einen Dichtring (9) zwischen dem
Kreiselrad (5) und dem feststehenden Pumpenteil (1) aufweist. Die Dichtungsanordnung ist so ausgebildet, dass sie zumindest beim Förderbetrieb
der Pumpe in Umfangsrichtung des Dichtringes (9) gesehen abwechselnd aufeinanderfolgend zur Gegendichtfläche beabstandete und an der
Gegendichtfläche anliegende Dichtungsabschnitte aufweist. (Fig. 1)
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